
 

ZAPISNIK SA 47. SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u,  
KOJA JE ODRŽANA U UTORAK 30.10.2018. GODINE 

 
 

Prisutni: D.Smital; Dž. Kahrica; E. Čengić; G.Brkić; M.Grbo; N. Žuga; M.Herac; D.Miljević; E. Fočo;     
M. Baručija; N. Arnautović; O.Bukić; E.Agić; M. K. Pašalić; B.Hamzagić; N.Hodžić  
Odsutni: S.Topalić– neopravdano 
  
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 46. sjednice 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Napredovanje u BHRT-u 
4. Skupština (priprema) 
5. Finansije (D. Karšić) 
6. Ugovori 
- Adriatic 
7. Dodjela pomoći (G. Brkić, M. Grbo) 
8. Razno 
- Rasvjeta u holu RTV doma (E. Čengić) 
- Prikupljanje papira (R. Kukić) 
 
 
AD 1. D.Smital je u 12.37 sati na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, 
otvorio 47. sjednicu UO SSR u BHRT-u i predložio dnevni red koji je jednoglasno usvojen.  
Zapisnik sa 46. redovne sjednice je usvojen sa 14 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA. 
 
AD 2. D.Smital je upoznao UO da je održan sastanak sa generalnim direktorom i pomoćnicom za razvoj 
22.10.2018.godine na kojem su prisustvovali D. Smital i Dž. Kahrica. 
Plata je prošlog mjeseca isplaćena 30% uvećana, jer je djelimićno došlo do povećanja prihoda a kada je u 
pitanju buduće povećanje, menadžment ne vjeruje da će biti u tom iznosu kao prošli put, ali da će 
vjerovatno doći do neke korekcije osnovice zavisno od samih prihoda. Zdravstveno se uplaćuje redovno i 
još uvijek je dug od 10 mjeseci koji se prati. Dio penzionog duga se uplatio ali je drugačije u odnosu na 
samo zdravstveno osiguranje. Većinu dugova prema dobavljačima je izmirena i ostala je još jedna rata za 
plin. Sindikat je dobio informaciju da je konačno upisana zgrada BHRT-a i zemljište u ZK. Pretpostavka je 
da će sistematizacija biti završena do februara naredne godine i jedina nova informacija je da je urađen 
prijedlog za zajedničku organizaciju za BHT 1 i BH Radio 1. Tokom ove sedmice bi se trebali sastati 
menadzmenti javnih servisa sa menadzmentom EP o produženju ugovora. Sindikat je tražio još jednom 
izmjenu odluke i pravilnika o disciplinskom postupku i o ovm pitanju će se raspravljati na UO BHRT-a 
početkom novembra 2018.godine. Pitanje tendera za HTZ opremu koju je sindikat tražio će biti na istoj 
sjednici UO BHRT-a u novembru.  
Sindikat je uputio molbu da se potpišu ugovori sa nekim firmama kako bi se radnicima omogućila 
kupovina na rate. Dobili smo nedugo nakon toga informaciju da je ugovor sa Sport Visionom potpisan. 
Dž.Kahrica je napomenuo da je postavljeno pitanje vezano za povećanje plate za radnike sa najnižom 
platom i na koji način će osjetiti pomenuto manje povećanje svi radnici. Menadžment će kako je rečeno 
pronaći rješenje i za ovu najnižu platnu grupu. 
 
D.Smital je izvjestio UO da je dobio poziv za disciplinsku komisiju za Marka Radoju kao svjedok u tom 
postupku. E:Čengić je predložio da se konsultuje advokat sindikata i po potrebi da bude prisutan na 
raspravi sa D.Smitalom. Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen.  
D.Smital je predložio da se uputi urgencija UO BHRT-a još jednom vezana za odluku i pravilnik o 
disciplinskom postupku. Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
AD 3. Povjerenici i članovi UO sindikata su bili zaduženi da dostave analizu napredovanja iz svojih 
podružnica. D.Smital je predložio da sve podružnice dostave analizu podataka svojih radnika do petka 
02.10.2018.godine, nakon čega će se dostavili svi podaci menadžmetu nakon čega će se tražiti sastanak u 
vezi napredovanja. Oba ova zaključka su jednoglasno usvojena. 
 
AD 4. Izvršni sekretar je dostavio podatke o članstvu iz svake podružnice prema kojem se za Skupštinu 
sindikata imenuje 72 delegata dok za UO sindikata 16 članova+predsjednik. 
 
 



D.Smital je predložio da se do 21.01.2019.godine obave svi sastanci podružnica i dostave zapisnik sa 
podružnice uz obaveznu evidenciju prisustva članova, odluku o imenovanju povjereništva i odluku o 
prijedlogu za člana UO. Izvršni sekretar će dostaviti svakom članu UO Sindikata spisak članova iz te 
podružnice.Imena delegata povjereništva podružnica mogu dostaviti i ranije.  
Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
AD 5. Blagajnički izvještaj za septembar 2018. godine je primljen k znanju. 
 
AD 6. Adriatic izvještaj za septembar 2018 je primljen k znanju. 
 
AD 7. Komisija za dodjelu finansijske pomoći (G.Brkić, M.Grbo, N. Žuga) predložila je da novčanu 
pomoć za mjesec oktobar dobiju sljedeći članovi: Rialda Očuz 500 KM (III dio), Samir Muharemović 
200KM, Hariz Podgorica 200 KM, Suad Ćorić 200 KM, Ferid Dedović 200 KM, Muharem Kovačević 
100KM. Ukupno: 1400 KM.  Poklon bon DM-a u iznosu od 200KM: Emir Holjan.  
Prijedlog komisije je jednoglasno usvojen.  

AD 8. E. Čengić je upoznao UO Sindikata o inicijativi kolege Rifata Kukića za racionalizacijom 
repromaterijala koji koristimo u sklopu rada. Papir je repromaterijal koji se može prodati i tom prodajom bi 
mogli steći određena materijalna sredstva koja bi se mogla usmjeriti za kupovinu nekih drugih potrebnih 
sredstava kao što su baterije, sijalice, sanitarne potrebštine itd. Prijedlog je da se uputi prijedlog 
odgovornim ljudima u menadžmentu iz ovog sektora. Nakon kraće rasprave, ovaj prijedlog je jednoglasno 
podržan. 

E.Čengić je istakao da je zbog nedostatka rasvjete jako otežan prilaz ulazu u našu kuću i samim tim postoji 
opasnost od povrede uposlenika i gostiju koji koriste glavni ulaz. Zbog zime koja je pred nama i dan je 
kraći i samim tim će i kretanje biti sve teže, a obzirom da isti ulaz koriste svi uposlenici, gosti ali i dežurne 
ENG ekipe. Nakon duže rasprave dogovoreno je da Dž.Kahrica u narednim danima provjeri na koji način 
je moguće rješiti ovaj problem i izvjesti UO. 

E.Čengić je izvjestio UO da je usmeno dobio molbu od M.Fazlića iz voznog parka da se za potrebe 
dežurane izdvoje sredstva kako bi se obezbjedio TV prijem u samoj dežurani gdje borave dežurni vozaći. 
Nakon kraće rasprave, zaključeno je da rukovodilac voznog parka napravi trebovanje potrebnog materijala 
prema menadzmentu i ukoliko se dobije negativan odgovor da se obrate podružnici iz koje dolaze.           
O. Bukić je zadužen da izvijesti UO o odgovoru menadžmenta. 

M.Herac i E.Čengić su još jednom istakli problem parkinga i napomenuto je da do sada još niko nije 
kontaktirao M. Herac koja je zadužena ispred sindikata za ovaj problem. 

E. Agić je informisao UO da je veliki problem ulaz u zgradu  ljudima sa invaliditetom i zamolio da se 
uputi molba menadzmentu za rješenje ovog problema. 

 
 
47. sjednica je završena u 13.38. sati 
 
 
 
 
 
 
             Izvršni sekretar                                                                                                      Predsjednik 
SAMOSTALNOG SINDIKATA                                                                     SAMOSTALNOG SINDIKATA 
        RADNIKA U BHRT-u                                                                                     RADNIKA U BHRT-u      
               Elvis Čengić                                                                                                        Damir Smital 
 


